



Notes générales / General notes :

1. Ces documents d'architecture sont la propriété exclusive de DCYSA Architecture + Design et ne doivent être utilisés, reproduits ou copiés sans autorisation écrite préalable.
2. Les dimensions apparaissant aux documents doivent être vérifiées par l'entrepreneur avant le début des travaux.
3. Veuillez aviser l'architecte de toute dimension erronée et/ou divergences entre ces documents et ceux des autres professionnels.
4. Les dimensions sur ces documents doivent être lues et non mesurées.

1. These architectural documents are the exclusive property of DCYSA Architecture + Design and cannot be used, copied or reproduced without written pre-authorization before to start the work.

2. All dimensions which appear on the documents must be verified by the contractor before to start the work.
3. The architect must be notified of all errors, omissions and discrepancies between these documents and those of the others professionals.
4. The dimensions on these documents must be read and not measured.

Structure / Structural
 Plan de l'entrepreneur
 Date
 Révisé

Preliminary
DO NOT USE FOR
CONSTRUCTION

NO	DATE	REVISION
B	Mar.08.2013	RE-ISSUED FOR SITE PLAN APPROVAL
A	Dec.07.2012	SITE PLAN APPROVAL



CLIENT

ARCHITECTE / ARCHITECT

DCYSA devient / becomes

NEUF
ARCHITECTE(S)

2000, Av. McGill College, suite 600, Montréal, QC, H3A 3H4 (514) 847-1117
 www.neufarchitectes.com

PROJET / PROJECT
 325 Dalhousie & 141 George St. OTTAWA

NO PROJET / PROJECT NUMBER
10088-10410

TITRE DU DESSIN / DRAWING TITLE	
Site Plan at Parking Level 1	
DATE	DESSINÉ PAR / DRAWN BY
05.03.2013	PV
ECHELLE / SCALE	VÉRIFIÉ PAR / CHECKED BY
1:200	MZ
NO DESSIN / DWG. NUMBER	REVISION
A101	B

I:\P_100010410\CAD\10410_2013_Basement.dwg